

NEW PRODUCT(S) LISTING APPLICATION FORM 新产品上架申请表

COMPANY DETAILS

DATE

日期: _____

COMPANY NAME : _____
 公司名称 : _____

COMPANY ADDRESS : _____
 公司地址 : _____

CONTACT NO. : (MOBILE) _____ (OFFICE) _____
 手提号码 手机 办公室

CONTACT PERSON : _____ POSITION : _____
 联络姓名 职位

PRODUCT DETAILS

	1	2	3
PRODUCT NAME 产品名称			
COUNTRY OF ORIGIN 生产国家	MALAYSIA 马来西亚	MALAYSIA 马来西亚	MALAYSIA 马来西亚
PACKING SIZE 包装	IMPORTED 进口	IMPORTED 进口	IMPORTED 进口
WEIGHT 重量			
BARCODE 条码	Unit 单位	Unit 单位	Unit 单位
	Ctn 箱	Ctn 箱	Ctn 箱
COST PRICE 成本价			
RETAIL PRICE (Market) 零售价 (市场)			
RECOMMENDED SELLING PRICE 市场售卖价			
PRODUCT (S) RETURNABLE 商品退货	Yes 是	No 否	Yes 是
SAMPLE (S) RETURNABLE 样本退还	Yes 是	No 否	Yes 是
TOTAL SAMPLE 样品数量			

MARKETING

TRADE OFFER 折扣			
PROMOTION FREQUENCY 促销次数	times 次数	times 次数	times 次数
BLOCK DISPLAY INCENTIVE 商品陈列奖励金			
TOTAL FEES 总费用			
TV ADVERTISEMENT 电视广告	RM PER OUTLET 每分店	RM PER OUTLET 每分店	RM PER OUTLET 每分店
TOTAL FEES 总费用	RM OUTLET (S) 分店	RM OUTLET (S) 分店	RM OUTLET (S) 分店
LISTING FEES 上架费用	RM PER OUTLET 每分店	RM PER OUTLET 每分店	RM PER OUTLET 每分店
TOTAL FEES 总费用	RM OUTLET (S) 分店	RM OUTLET (S) 分店	RM OUTLET (S) 分店

TERMS

PAYMENT TERM & DISCOUNT : _____ DAYS _____ %
 付款期限和折扣

DISTRIBUTOR CENTRE DISCOUNT : _____ %
 批发折扣

TARGET INCENTIVE : _____ % for QUARTERLY 每季/ HALF YEARLY 每半年/ YEARLY 每年
 预设目标奖励金

Agreed by:

(Name : _____)

Accepted by:

NOTES

- Please complete the information as requested and submit together with product sample (s), master price list, copy of business documents such as certified true copies of Form 9, 24, 49, memorandum of association or constitution (SSM must be current and up to date), copy of business license or certification (whichever applicable), copy of halal certification (if applicable), copy of SST certification (if applicable), copy of local authority license (if applicable), Certificate of Analysis (up to date) and other product or business related certification for our reference and evaluation.
- Kindly indicate above if you would like us to return to you the product samples, if yes, please collect them within 14 days upon being notified to do so.
- Upon confirmation of the listing, in the event of any defective, expired, slow selling products, we are entitled to return the products to you. You shall arrange for a refund of the amount for the products and within 14 days upon notification collect the products from our warehouse.
- You shall ensure the information provided herein is accurate and complete. Any inaccurate or misleading information provided may result in the rejection of the new product listing.
- Please refer to our company website at <http://www.99speedmart.com.my/legal> for our company's policies. By authorizing this document, you are also deemed that you have read, understood and accepted all the terms & conditions stated therein.

- 请贵公司提供和填写所需信息，并附上产品样本，总产品价格表（大价表），业务文件副本（包括正式9，24，49号表格，公司注册-SSM记录(需以最新版本)和营运执照副本（如有），清真认证（如有），销售与服务税-SST副本（如有），市议会批准许可证（如有），最新的食品验证分析报告，以及其他产品或业务相关的认证，供我们方便审阅和评估。
- 请在以上表格内注明，若您的产品样本需要归还的话，请务必在收到通知后的14天内安排取回，否则一概不负责。
- 一旦产品正式上架并在售卖期间，有任何缺陷，过期，或销售缓慢的问题，我们将会保留权利将这些货品归还至贵公司，您需在14天内处理相关的退款事宜。
- 再次提醒，您需确保此提交的所有讯息都是完整及准确。一旦发现存有任何不准确或不属实信息，本公司将有权力取消您所申请的产品上架资格。
- 您确认已阅读，理解且同意上述所提条件，并选择继续提交此申请。要获知更多详情，请浏览本公司的网址：<http://www.99speedmart.com.my/legal>。